
To: (EREZE @hotmail.com); MSECEEE@ groningen.ni]
From: sociaaldomein

Sent: Tue 7/12/2022 12:05:34 PM

Subject. RE: Eetcafé Punta Cana Beijum geluidsoverlast1

Received: Tue 7/12/2022 12:05:40 PM

Goedemiddag,

Wij hebben uw mail ontvangen en intern besproken.
Naar aanleiding van het feit dat u opnieuw overlast ervaart zullen wij deze melding bespreken met mevrouw FEA Van de

Gemeente.

U geeft in uw mail aan dat het woongenot van uw buren zeer slecht is geworden. Dat vinden wij heel erg vervelend om te horen en

uiteraard niet wenselijk.

Het beste is dat uw buren dit ook bij ons melden zodat wij goed in beeld hebben hoeveel omwonenden overlast hebben van het

café.

In augustus hebben wij een casustafel waarin ik uw melding ga bespreken en vragen of medewerkers van het Wij Team willen

inventariseren door middel van een buurtonderzoek hoeveel overlast er ondervonden wordt van het café en op welke tijdstippen.

Daarnaast horen wij graag van u hoe het gesprek met de gemeente is gegaan aangaande het heroverwegen van de

nachtvergunning.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Leefbaarheidsconsulent

christie

ngst ching

mw” PATRIMONIUM

Tel: 050 - RRS| Peizerweg 136 | Postbus 907 | 9700 AX GRONINGEN

www.patrimonium-groningen.nl

Disclaimer

De informatie opgenomen in dit bericht kan vertrouwelijk zijn en is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde.
Indien u dit bericht onterecht ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken en de afzender

direct te informeren door het bericht te retourneren.

5.1.28 <a @ hotmail.com>

Verzonden: zaterdag 9 juli 2022 21:42

Aan: sociaaldomein <sociaaldomein@ patrimonium-groningen.nl>;BSE @ croningen.nl'
<RESES© croningen.ni>
Onderwerp: Eetcafé Punta Cana Beijum geluidsoverlast

Beste en Patrimonium,

In 2019 en 2020 hebben wij meerdere keren contact met elkaar gehad over het geluidsoverlast dat wij ervaarden van het

Biljartcafé Beijum. Wij wonen aan ES et oude Biljartcafé Beijum. Tijdens de coronaperiodes was

het café gesloten, waardoor we er geen last meer van hadden. Inmiddels is het café overgenomen en is het nu eetcafé Punta Cana.

Wij waren in eerste instantie hoopvol, omdat we dachten dat we van een eetcafé geen geluidsoverlast ‘s nachts zou hebben. Het

tegenovergestelde is echter het geval.

De muziek gaat op vrijdag en zaterdag tot 5 uur ’s ochtends door, en echt ontzettend hard. Op zondag tot 12 uur ’s nachts. En op

de andere dagen tot 8 uur’s avonds. We hebben er ontzettend veel last van, zeker in de late avonden en nachten. Ik zou heel graag

naar een blijvende oplossing toe willen werken om de overlast voor ons en onze buren te beéindigen. Onze buren delen onze

klachten en hebben deze de vorige keren ook onderschreven in het contact naar jullie toe.

Wat ik me hier eigenlijk vooral bij afvraag, is waarom er een Uberhaupt een vergunning is afgegeven voor nachthoreca dat muziek

afspeelt tot 5 uur ’s ochtends, midden in een woonwijk, pal onder woningen? Ik heb geen problemen met horeca of een (eet)café

in het algemeen. Maar een nachthoreca vergunning verlenen midden in een (gezins)woonwijk, direct onder woningen, is

simpelweg geen verstandige keuze.

Het woonplezier voor mij en mijn buren is zeer slecht hierdoor. Deze situatie lijkt mij voor niemand wenselijk, zeker niet in een

woonomgeving waar de gemeente zo zijn best doen om de leefkwaliteit van de buurt te verhogen.

lk wil graag een verzoek en/of klacht indienen bij de gemeente zodat de nachtvergunning op deze locatie heroverwogen (en

hopelijk ingetrokken) wordt. Ik hoor graag met wie van de gemeente Groningen ik dit kan bespreken. Jullie kunnen mij bellen op

het telefoonnummeree.
Met vriendelijke groet,

5.1.2¢

1286926 0134



1286926 0134


